
 
 

 
 

Verslag jaarvergadering 2024 
 
 
Plaats, Consistoriekamer van de Sint-Catharijnekerk, 
Woensdag 27 maart 2024. 
Aanvang 20.00 uur. 
 
Aanwezigen: bestuursleden Derk Tuinema (voorzitter), Willem Chr. Meyboom 
(secretaris a.i.) 
Aantal aanwezige leden:19 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de jaarvergadering en is verheugd met de opkomst van de leden, 
zeker gezien   de ontwikkelingen van en rondom het kerkgebouw 
Tevens de mededeling dat hij namens de Vereniging Vrienden van de Sint-
Catharijnekerk te Brielle lid is geworden van het bestuur van de Stichting Erfgoed 
Gilde Den Briel. Het erfgoedgilde is een platform waar de historische kennis 
en belangstelling voor het Briels erfgoed samenkomen. Daarnaast fungeert het gilde 
als klankbordgroep voor het gemeentelijk historisch beleid. 
 
2. Goedkeuring agenda 
Deze wordt zonder wijziging of aanvulling goed bevonden. 
 

 



 
3. Goedkeuring notulen ALV 2023  
Het verslag van de Jaarvergadering 2023 wordt goed bevonden en vastgelegd. 
 
4.. Bestuurszaken  
Vacature secretaris  

      -  er is nog niet voorzien in de taak van secretaris van onze Vereniging, 
         vanwege de bestuurskracht ‘moet’ hierin snel worden voorzien! 

Oproep nieuwe bestuursleden 
        - de heer Peter Moree stelt zich beschikbaar als bestuurslid, m.n. als PR-man. 
          dit wordt van harte ondersteund. 
 
5 Financiën  
Jaarrekening 
        - de jaarrekening wordt goedgekeurd door de leden met decharge aan het 
bestuur  
Kascontrole 
        - de heren Sander Van ’t Verlaat en Tjeerd de Groot vormen de kascontrole in 
2025.  
        - Hr. Korff vraagt om een splitsing van Bank- en Spaargelden. 
Betaling contributie: leden die aan het eind van het jaar en na herhaalde 
aanschrijving nog niet betalen worden uitgeschreven. 
Ledenbestand per 31-12-203: 254 betalende leden 
 
6 Bestedingen 
6.1 Glas in lood ramen 
de vz. legt uit dat het College Van Kerkrentmeesters (CVK)ons aanbod om de ruitjes 
op kosten van onze Vereniging te herstellen vooralsnog hebben afgewezen. Zij 
beheren, namens de kerkenraad, gelden en het beheer der kerk.  
De vz. laat weten dat er sinds november 2023 een intensivering is in overleg met 
het Kerkbestuur, juist vanwege het gebouw en haar toekomst.  
6.2 Statenbijbel 
Betreft de suggestie om de zeer oude- en waardevolle Kansel-Bijbel te 
restaureren, deelt de vz. mee dat het bestuur al enige tijd de keuze heeft laten vallen 
op de glas-in-lood raampjes in de Zuidbeuk. Vanwege het feit dat de ramen meer tot 
het ‘gebouw’ behoren dan een Kansel-Bijbel.  
Wel is geopperd om de bijbel een geconditioneerde plek te gunnen in het museum 
zodat de conditie niet verder achteruit gaat en het toegankelijk wordt voor een breder 



publiek. 
Het CVK van de PGB (Protestante Gemeente Brielle) hebben hier negatief op 
gereageerd.  
Suggesties leden: 
Vanuit de leden ontstaat een gerelateerde discussie betreft de besteding van de 
Vereniging binnen het gebouw, er is wederom instemming betreft de glas-in-lood 
ramen. 
6.3  Vragen 
De vraag werd gesteld of het Icoon op een meer zichtbare plek kan worden 
geplaatst. Dit zal worden nagegaan. 
Als suggestie de grafkelder weer toegankelijk te maken. Alhoewel zeker de moeite 
waard is de realiteit hier nooit de financiën voor rond te krijgen. 
 
7. Activiteiten 
Dag van de Sint-Catharijnekerk 25 mei 2024. 
In 2023 is de jaarlijkse Verenigingsactiviteiten voor haar leden gewijzigd in een 
z.g. ‘Sint-Catharijne dag’, vorig jaar was een succes maar te vroeg in het jaar, nu is 
deze op zaterdag 25 mei, a.s. tussen 11.00 uur tot einde middag.  
Naast educatie rond het gebouw (kerk en toren) is er in de middag een optreden 
van ‘The Amazing Stroopwafels’  
    
8. Culturele commissie, ‘Sint-Catharijne’ 
Toelichting Willem Chr. Meyboom: betreft de Culturele Cie. ‘Sint Catharijne’, zij 
verzorgen onder verantwoordelijkheid van de kerkenraad cultuur binnen de 
Catharijnekerk.  
Dit jaar is er gekort op de jaarlijkse subsidie van de Gemeente Voorne aan Zee, 
daardoor kon het befaamde Shantykoor Festival niet doorgaan, voor 2025 zal dit 
weer wel mogelijk zijn. 
Verder verzorgt de Cie. 32 concerten en 3 exposities in de kerk.  
 
9. Educatie Sint-Catharijnekerk 
Bob Benschop neemt ons mee in bepalende omstandigheden van de Sint-
Catharijnekerk, o.a. stijl, historie, gebruik, restauratie, e.a. 
 
10. Samenwerking van onze Vereniging met de PGB 
De vz. licht toe dat er is gewerkt aan een structurele samenwerking met de PGB, 
Protestantse Gemeente Brielle, en onze vereniging. 
Gediscussieerd over de toekomst: 



Advies aan PGB: benoem een communicatiedeskundige. 
Vanuit de PGB werd toegelicht dat er 5 scenario’s zijn besproken binnen de PGB 
hoe je nu verder moet met het kerkgebouw en het gebruik ervan voor de diensten. 
De vraag werd gesteld waarom dat intern gedaan en niet samen met externen. Als 
toelichting werd door de PGB begrip gevraagd in hun proces van omdenken voor de 
toekomst: “dat vraagt van ons als organisatie ook een andere manier van omgaan 
met elkaar en met externen. 
PGB licht toe intern met een veranderingsproces bezig te zijn en niet wegkijkt voor 
de veranderingen. PGB vraagt begrip dat zo’n proces zijn tijd vraagt. PGB kijkt ook 
naar de toekomst en wil graag aansluiten en samenwerken voor het behoud van het 
kerkgebouw. 
Dit heeft geleid tot een convenant door de voorzitter gepresenteerd en toegelicht. 
Rode draad: elkaar aanvullen en komen tot een structurele oplossing het gebouw 
voor de toekomst te sparen en het gebruik continueren.  
Het staat in de steigers, nu de uitrol nog. Andre Schoon stelt zich ter beschikking om 
daar verder aan te willen bijdragen. 
Het bestuur is er zich van bewust dat het doel van onze Vereniging hiermee sterk 
verbreed wordt ten gunste voor de bestedingen aan het gebouw.  
 
11. Afsluiting 
College van B&W zal op 23 april het kerkgebouw komen bezoeken voor een 
rondleiding. Dit als verlengde van de dag van de Sint-Catharijnekerk op 11 maart 
2023. 
Peter Moree onderstreept met welwillende reclame het belang van het Project 
Maerlant, dit jaar in de Sint-Catharijnekerk. In 3 avonden met grensverleggende 
lezingen en muziek, hij raadt ieder aan deze avonden te bezoeken. 
Er wordt afgesproken dat de Jaarvergadering in 2025 vervroegd wordt en met name 
ook eerder wordt aangekondigd!  
 
Willem Chr. Meyboom 
secretaris a.i. 

 


